
                 
  
Referat 8. januar 2020  
 

Bestyrelsesmøde:  
Tid:   8, januar 2020 kl. 17.30 
Sted:   Idrættens Hus 
Deltagere:  Charlotte Frank (CF), Bo Belhage (BB), Carsten Hansen (CH), Alan Lange(AL) 

Margit Christiansen(MC) Jan Kreutzfeldt(JK) David Rasmussen(DR) 
 Suppl: Brian Schmidt(BS), Lars Heglund(LH) 
 
Afbud:   Jan Kreutzfeldt, Brian Schmidt, Lars Heglund 
Mødeleder:  Charlotte Frank CF) 
Referent:  DR 
 
1. Godkendelse af forrige referat- Godkendt 
2. Nyt fra formanden. 

2.1. (lukket punkt) 
2.2. Licens 

2.2.1. bestilling/godkendelse før tilmelding : systemet bliver rettet så man ikke kan tilmelde 
sig uden en godkendt licens. BB tilretter systemet 

2.2.2.  Tilmelding klippekort u/motionslicens: drøftes med DCU ADM 
2.3. Propositioner: Klubberne udfylder løbspropositioner. DR godkender.  

Opfølgning: BB&DR – det skal bla. Ikke være muligt for klubberne at ændre 
tilmeldingsdato. (søndag før løbsweekend) 
 

2.4. Tøj/trikot: Tøj – opmærksomhed fra kommisærer omkring at rytterne stiller op i den 
aktuelle godkendte klubtrikot. 
 

2.5. Årsmøde 29.2.2020:  
Dirigent: CF spørger. 
Beretning: formanden/CF 
Bestyrelses- og udvalgsvalg: 
Distriktsbestyrelsen: 3 ledige poster – herunder Næstformand, Kasserer 
 
DCU udvalg: Distrikt skal indstille et medlem 

1. Landevejsudvalg  
2. Baneudvalg  
3. Masterudvalg  
4. Pige- og Kvindeudvalg  
5. Børne- og ungdomsudvalg  
6. MTB-udvalg  
7. Crossudvalg  
8. Kommissæreudvalg  
9. Spor- og Naturudvalg – Vakant 
10. BMX-udvalg  
11. Trial udvalg   



                 
  

12. Breddeudvalg  
13. (e-Cykling udvalg- nyt) 

 
 
 
 

2.6. Repræsentantskabet: Indkaldes til møde den 19. feb. 2020 
 

2.7. Cykelstaffet: Drøftet tilbud il basisklubben Cykelstafet CC. DR sender mail til Ole 
Egeblad. 
 

2.8. DCU love & vedtægter: Rettelse til §1 Distrikternes Organisatoriske struktur-  
Bredde+konkurrenceudvalg udgået- erstattes med alm. Bestyrelsesmedlemmer. 
 

2.9. Idémøde II : BB,CF,CH,Dr deltager 
 

3. Nyt fra Kasserer: Kontingenter, Indkaldelse til budgetmøde- B/U og Kommisærer 
 Budget 2020 

 
4. Nyt fra Bestyrelsesmedlemmer   
5. kort orientering /info fra FF:  

Hvad sker der på kontoret: info omkring proces vedrørende tilmeldingssiden/spørgeskema og 
opfølgende planer. BB fremlagde. 
Hvilke ting har vi gang i: Sjællands Cup- /landevej for de klasser hvor der ikke er et tilbud. 
Klubberne spørges om de er interesseret. Førertrøje, sponsor præmie osv.  

6. eventuelt:  
Indledningsløb- der skal findes en klub der vil løfte opgaven.  
Opfølgning: klubformænd spørges. Mail/Facebook 

7. Næste mødedato (normalt d. anden onsdag i hver måned dog er FF på ferie i uge 7 fremrykkes 
én uge?)  

 
    

     
  
 

 

  

 


